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        Referat skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
                                  21. marts 2024 kl. 17.00 - 19.00 

 

 

Til stede: 

Ditte Mølvang Hansen, Maria Roug Winther, Signe Nicoline Thybæk-Hansen, Sahra Julie Hvidt 

Parameswaran, Rikke Marchmann (medarbejderrepræsentant), Martin Staal Andersen 

(medarbejderrepræsentant), Rie Illum Storm (skoleleder), René Ellegaard Frederiksen 

(viceskoleleder) 

 

Karl Bøgelund Bentzen (elevrådsforperson) og Nikolaj Petersen (lærer og tovholder for 

elevrådet) deltog i den første del af mødet.  

  

  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt. 

 

 

2. Nyt fra elevrådet. 

Alle klasser har på initiativ fra elevrådet drøftet forskellige temaer, som så 

efterfølgende er behandlet i elevrådet. 

 

Fastelavn mm.  

Karl fortalte at alle klasser generelt er glade for kåringer ved fastelavn, men at der i 

elevrådet er et ønske om, at der kåres i alle klasser.  

 

Elevrådet havde en generel drøftelse omkring det med at vinde og at tabe og om at det 

er godt med forskellige øvebaner, hvor man kan lære at håndtere dette. Elevrådet 

havde en god snak om at man sagtens kan konkurrere i andet end idrætsdiscipliner.  

 

Trivselsdag – brainstorm 

Elevrådet vil gerne spille en rolle i forbindelse med trivselsdagen på skolen den 7. juni 

2024. Elevrådet tager dette punkt op senere med henblik på at udtænke nogle gode 

aktiviteter på trivselsdagen. 

 

Nyt fra klasserne 

• Der er ønske om at få duftspredere på toiletterne 

• Det kunne være dejligt hvis Knastens legeplads kunne benyttes 

• Det varierer hvor mange gårdvagter der er i skolegården. 

 

 

3. Gennemgang af budget 2024 

Rie gennemgik budget 2024 for bestyrelsen. 

 

Vi gik som tidligere nævnt ud af 2023 med et overskud. Vi afventer stadig svar på 

hvorvidt vi kan bruge overskuddet til at afvikle vores ”negative pulje”. Udover denne 

negative pulje, som vi skal realisere, har vi også fået en rammebesparelse på ca. 

109.000 kroner ifm. idrætsskolen. 

 

 

4. Mobilprincip. Til endelig godkendelse 

Signe orienterede om de sidste justeringer og princippet blev godkendt og lægges på 

skolens hjemmeside.  
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5. Trivselspolitik til 2. og endelig godkendelse. 

Trivselspolitikken blev godkendt og lægges på skolens hjemmeside.  

 

 

6. Næste princip til udarbejdelse 

Rie præsenterede oversigt over de principper vi har i skolebestyrelsen og datoer for 

hvornår de enkelte principper sidst er revideret.  

 

Skolebestyrelsen besluttede at revidere ”3. princip” – ”Princip for elevers adgang til at 

få fri til eliteidræt og musikskole”. Princippet er sidst revideret den 21. oktober 2015. 

Signe laver udkast til revidering af princippet, som forhåbentlig allerede kan vedtages 

på det kommende skolebestyrelsesmøde. 

 

Skolebestyrelsen besluttede herudover at revidere ”6. princip” – ”Princip for lejrskoler, 

skolerejser og ekskursioner” med henblik på at forholde sig til klassekasserne. 

Princippet er sidst revideret den 24. april 2017. På det kommende bestyrelsesmøde 

tager skolebestyrelsen stilling til, hvorvidt klassekasser skal tages ud af princippet, om 

vi fremadrettet skal operere med lejrskoler eller skolerejser og hvordan vi i det hele 

taget griber arbejdet med revidering af dette princip an. 

 

Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af Ditte, Sahra og Rie, som mødes inden 

næste møde og laver research, med henblik på at kunne give et oplæg til bestyrelsen. 

 

Bestyrelsen besluttede afslutningsvis at iværksætte et indledende arbejde omkring 

udarbejdelse af ”princip for brugen af test / omfanget af test”. Maria vil gerne være del 

af dette arbejde.  

  

 

7. Gennemgang af principper vedr. skoleårets planlægning 

Rie gennemgik de 2 principper vedr. skoleårets planlægning. 

 

1) Principper for fagfordeling 

2) Princip for undervisningens orientering 

 

 

8. Nyt fra Thurø Skole 

Udviklingsdag SFO 

Rie har sammen med SFO afholdt udviklingsdag hvor punkterne ”Fri for mobberi” og 

”Samarbejdet med F-SFO” var på programmet. I det kommende skoleår vil alle 

pædagoger på Thurø Skole komme til at arbejde med ”Fri for mobberi i klasserne”.  

I foråret vil de nye F-SFO-børn være mere i SFO end de var sidste år.  

 

Ny aftale om folkeskolen 

Rie har udsendt orientering til bestyrelsen med det vi ved lige nu. Vi er pt. afventende. 

Tiltagene forventes gradvist indfaset i løbet af de kommende år.  

 

Morgensamlinger 

Vi må desværre ikke samles en hel skole i multisalen i det kommende skoleår. Næste år 

vil morgensamlingens derfor ændre struktur således at der bliver morgensamling om 

mandagen for 3. – 6. klasse og om fredagen for 0. – 2. klasse. Forældre vil dermed 

kunne deltage i morgensamlinger igen. 

 

Rokader i D-bygningen 

MED-udvalget har besluttet at klasserne som udgangspunkt forbliver i det lokale de har 

haft fra starten i D-bygningen. Hvis der kommer en eller flere meget store klasser i D-

bygningen, vil der blive taget højde for dette. 
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Skolesøskende 

MED-udvalget arbejder videre med behandlingen af dette emne på et senere tidspunkt. 

 

Praksisvandring 9. april 2024 

Svendborg Kommune har pt. praksisvandringer på folkeskolerne, hvor vi på skift 

besøger hinandens praksis med henblik på at få / give inspiration til hinanden. Thurø 

Skole er været ved et besøg den 9. april 2024. 

 

 

9. Eventuelt 

Intet. 

 

 

Datoer for skolebestyrelsesmøder i 2023-24, kl. 17.00 - 19.00 

17/4, 22/5 og 11/6 (kortere møde + efterfølgende spisning) 

 

 

Dialogmøde 16/4 

Maria og Rie deltager fra Thurø Skole.  

 

 

 

 

 

Referent RF 

 

 

 


